
 

 

家長通告 2024-2025/160 

「敢創我夢」計劃-行業參觀：物業管理/寵物美容 

 

敬啟者： 

   

    生涯規劃組與香港基督教女青年會合辦「敢創我夢」計劃，透過不同形式和主題內容，

加深同學對自我的認識，讓學生能夠擴闊視野，及早規劃生涯和事業發展。是次行業參觀活

動，讓中五級學生了解物業管理和寵物美容的工作。學生將被安排到其中一個行業的總部進

行參觀活動，詳情如下： 

 

日期： 11 月 29 日(星期五) 

時間： 下午 3 時 50 分至下午 5 時 30 分 

集合時間： 下午 2 時 50 分 

活動地點： 第一太平戴維斯物業服務集團 (太古城英皇道 1111 號) 或  

香港愛寵專科學院 (深水埗醫局街 203 號弦雅) 

解散時間： 下午 6 時 15 分 

解散地點： 本校操場 

備註： 當天第 7 節課堂會改為參觀前簡介會 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任或社工秦嘉琪姑娘聯絡。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年十一月二十五日 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Parents Circular  

2024-2025/160 

“Own My Dream” Project – Industry Visit: Property Management/Pet Grooming 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

The Life and Career Planning Team and the Hong Kong Young Women Christian's Association 

are jointly organising the “Own My Dream” Project. Through various thematic content, the project 

aims to deepen students' self-awareness, broaden their horizons, and encourage them to plan their 

careers and professional development at an early stage. As part of this program, the industry visit 

will be arranged for Form 5 students to learn about the work of property management and pet 

grooming. Students will be assigned to visit the headquarters of one of these industries, with details 

as follows:  

 

Date： 29
th

 November (Friday) 

Time： 03:50PM to 5:30PM 

Gathering Time： 02:50PM 

Activity Venue： Savills Services Group (1111 King’s Road Taikoo Shing) Or 

Hong Kong One Pet Academy (The Concerto, 203 Yee Kuk 

Street, Sham Shui Po) 

Dismissal Time： 06:15PM 

Dismissal Venue： School Playground 

Remarks： The 7
th

 session of lessons of the day will be changed to a 

pre-visit briefing session." 

 

Should you have any enquiries, please contact our Career Master Mr. Cheung Chun Leung or 

School Social Worker Ms.Chun Ka Ki at 24611555.  

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

25
th

 November,2024 

 


